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1. Ülevaade 02.04.24 ühishoolekogu koosolekust. 

Karin Abel ja Ebe Kõnd jagasid mälu järgi, millest räägiti 02.04.24 ühishoolekogus 

(ühishoolekogu protokoll ja esitlusmaterjalid polnud koosoleku ajaks meieni jõudnud).  

1.1. Hoolekogu kuulas ja tegi ettepaneku, et lasteaedade kokad võiksid roteeruda nagu 

liikumisõpetajad, et õppida ja arendada maitseid. Murumuna õpetajate arvamus on, et hetkel 

on meie maja toidu kvaliteet võrreldes mõne teise majaga madalam. Eesmärk: tõsta 

Murumuna õppehoone toidu kvaliteeti.  



1.2. Hoolekogul tekkis küsimus, et mida täpsemalt tähendab ühishoolekogus mainitud teema, 

et suvel tehakse Murumuna sõime õue alal pindamistöid?  

Lasteaia vajadus:  sõime õue alale tarvis varju, ronimisala, liivakasti ja muruala.  

Seis hetkel: suur liivaväli, mis kehva ilmaga on suur poriauk ja lastega tegevusi on seal vähe. 

Otsustati: Karin Abel uurib ja annab teada. 

 

2. Murumuna õppehoone vajadusete kaardistamine. 

Murumuna hoolekogu esindajad kogusid kokku sisendi, et edastada see lasteaia direktorile. 

Hoolekogu soovib teada millised on meie võimalused.  

 

Murumuna õppehoone vajadused: 

1.  Sõime õue ala rekonstrueerimine (vari, ronimisala, liivakast, muruala). 

2.  Suurele liivakastile vari (et lastel oleks võimalik varju leida). 

3. Mudaköögi remont. 

4. Madalseiklusrada. 

5.  Mängupesadesse uusi mänge. 

6. Jänkukeste aknalauad vajavad vahetust/parandust. 

7. Ritsikate tuulekoja vajunud vundamendi remont  (olemasolev olukord põhjustab rühma 

riietusruumis talveperioodil madalat toatemperatuuri). 

8. Tasakaalu-ussikese plaatide vahetus. 

9. Kummimatid atraktsioonide all tuleks üle vaadata. Hetkel on paljud lahtised ja soodsaks 

pinnaseks lastele komistamiseks, kukkumiseks.  

 

3. Volitatud isiku mõiste Elva Linna Lasteaia mõttes ja koolieelikute liikumine, mis on 

Murumuna õppehoone seisukoht. 

 

Volitatud isiku mõiste 

 Arutelus rääkisime, kas on üldse vajalik seda reguleerida, sest kui lapsevanem on kirjalikult 

volitanud alaealise lapsele järgi tulema, siis juba selle allkirjaga ta võtab vastutuse endale. 

Samuti arutlesime, et erinevad lapsed on väga erineva küpsusega, ning igasugused piirangud 

võivad minna tegelike vajaduste ja võimalustega vastuollu. Samas hoolekogu möönis, et 

mingi piiri tõmbamine loob siiski tervikpilti selgust ja turvalisust.  

Otsustati 

Volitatud isik peab olema vähemalt 14 aastat vana. 



 

Iseseisev lasteaeda liikumine 

Arutelu käis ümber teema, mida on vaja reguleerida ja kuidas senine praktika on toiminud. 

Esindajad olid kogunud rühmadest sisendi ja arutluse all oli küsimus, milline seisukoht 

esindaks kõige paremini meie kõigi huve.  

Otsustati 

 Murumuna õppehoone seisukoht on, et koolieelikud võivad liikuda lasteaeda või sealt ära 

lapsevanema kirjaliku volituse alusel alates maikuust. Vajalik on lapsevanema ja õpetaja 

koostöö. Murumuna õppehoone hoolekogu seisukoht on, et treening kooliks on oluline ning 

seisab lapse vajaduse eest arendada iseseisvust ja kooliküpsust, aga samal ajal on oluline 

säilitada suhtlus vanema ja õpetajate vahel. Protsessi korraldus jääb õpetajate otsustada. 

Täiendavat reguleerimist üle lasteaia vajalikuks ei pea, piisab sisendist, et alates maikuust on 

see võimalus olemas. 

 

4. Muud küsimused 

4.1. Õpetajate, õppealajuhataja ning teiste õppe- ja kasvatusalal töötavate isikute vaba 

ametikoha täitmiseks läbiviidav konkursi kord. 

Parandusettepanekud: 

4.1.1. Ettepanek asendada dokumendis kõik kohad kus on kirjas õppealajuhataja sõnaga 

õppejuht, sest meile teadaolevalt õppealajuhataid meil üheski haridusasutuses ei ole. 

4.1.2. Tekkis küsimus, kas isiku terviseandmeid on juriidiliselt korrektne küsida 

kandideerimise faasis? Ettepanek punkt 4.2.5 (kirjalik tervisetõend nakkushaiguste suhtes 

tervisekontrolli läbimise kohta;) kustutada.  

 

4.2. Arutleti, et mida teha nende lastega, kes ei soovi lõunal magada või kui lapsevanem ei 

soovi, et laps magaks lasteaias lõunaund? Kui Maris oli majas, said lapsed temaga olla, aga 

enam seda võimalust ei ole ja kõikides rühmades ei ole teist tuba ka, et laps saaks rahulikult 

omaette mängida. Omavahelise arutluse käigus jõudsime lahenduseni, et sellisel juhul tuleks 

suhelda õpetajaga ja vajadusel täiendavalt õppejuhiga, et leida lapse jaoks sobiv lahendus. 

 

4.3.  Küsimus juhtkonnale. Kas Emajõe veevärgi hinnatõus oli arvestatud eelarvesse või on 

selle jaoks vaja leida lisavahendeid?  

 



4.4. Küsimus ühishoolekogule: Asendusliikme valimine ühishoolekogusse. Hetkel on 

otsustatud, et asendusliikmed on, aga kas see on kuidagi määratletud, et kes võib olla 

asendusliige? Kas peaks valima asendusliikmed koos esindajate valimisega? 

 

4.5. Ettepanek ühishoolekogule:  kui on olulised küsimused mida arutada, siis tuleks eelistada 

füüsilist koosolekut zoomile. Zoom võiks olla kasutuses siis, kui on pigem protseduurilised ja 

kiireloomulised küsimused, mis vajavad kinnitamist ja vähem arutamist.  

 

4.6.  Küsimus toitlustajale:  Millised teaduslikud uuringud ütlevad, et lapsed tarbivad liiga 

palju piima ja kus see määruses täpsemalt kirjas on, et piima tarbimist tuleb vähendada? 

Palun edastada koosolekul esitletud materjalid ühishoolekogu esindajatele, et nad saaksid 

need edastada oma majadesse. 


